



DR. REGISTER

CALCIUM SUPPLEMENT

ORAL CALCIUM CHLORIDE AND
CALCIUM PROPIONATE SUPPLEMENT
FOR VETERINARY USE ONLY
DIN# 02323109

ACTIVE INGREDIENTS

CALCIUM CHLORIDE---400G/L
CALCIUM PROPIONATE-----200G/L

Indications: A liquid calcium supplement for use in dairy cows, as an aid to ensure normal nutritional and blood levels of calcium after calving.

Dosage & Administration

Oral-Feeding directions: Administer slowly orally, with an appropriate dosing gun, as to facilitate swallowing. Administer 200ml (for a 400 kg cow) before and after calving, or as directed by a veterinarian.

On Feed-Feeding instructions: Add 200 ml to feed, before and after calving, or as directed by a veterinarian.

Contra-Indications: Never administer more than 2 treatments a day. On Oral Administration do not administer to downed cows or to cows with no swallowing reflex.

Caution: Consult a veterinarian if no improvement of clinical signs within 24 hours or condition worsens. Caution should be exercised when administering the product to avoid damage to the mouth or pharynx, because of the acid property of this solution, administer the product slowly as to prevent the liquid from getting into the lungs.

Storage: Protect from extreme heat and freezing.

Lot. No. Exp.

Importer: Farmers Pharmacy
A division of Grand Valley Fortifiers
39 Elgin Street South
Cambridge Ontario Canada N1R 5G3

Manufacturer: Dr. Register and
Associates, Inc.
N4415 469th Street
Menomonie, WI 54751

Made in U.S.A. Net Contents: 3.8 L (4.56 Kg @ 20°C)



DR. REGISTER

SUPPLÉMENT DE CALCIUM

SUPPLÉMENT ORAL DE CHLORURE DE
CALCIUM ET DE PROPIONATE DE CALCIUM
POUR UN USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT
DIN# 02323109

INGRÉDIENTS ACTIFS

CHLORURE DE CALCIUM -- 400 G/L
PROPIONATE DE CALCIUM -- 200 G/L

Indications: Un supplément liquide de calcium afin d'assurer le maintien des niveaux nutritionnels et sanguins de calcium suivant le vêlage chez les vaches laitières.

Dosage et administration

Par voie orale: Administrer oralement et lentement, par moyen d'un appareil de dosage approprié, afin de faciliter la déglutition. Administrer 200 ml (pour une vache de 400 kilos) avant et après vêlage, ou conformément à la prescription du vétérinaire.

Incorporation dans l'aliment: Ajouter 200 ml à la nourriture, avant et après vêlage, ou conformément à la prescription du vétérinaire.

Contre-indications: Ne jamais administrer plus de deux traitements par jour. Pour l'administration orale: Ne pas administrer à des vaches en décubitus ou qui n'ont aucun réflexe de déglutition.

Précautions: Consulter un vétérinaire s'il n'y a aucune amélioration des signes cliniques avant 24 heures ou si la condition s'aggrave. Des précautions supplémentaires devraient être prises afin d'éviter toute lésion à la gueule ou au pharynx, à cause de la propriété acide de cette solution. Administrer lentement le produit pour empêcher que le liquide entre dans les poumons.

Conservation: Protéger contre l'extrême chaleur et le gel.

Lot No. Date d'expiration.

Importateur: Farmers Pharmacy
A division of Grand Valley Fortifiers
39 Elgin Street South
Cambridge Ontario Canada N1R 5G3

Fabricant: Dr. Register and
Associates, Inc.
N4415 469th Street
Menomonie, WI 54751

Fabriqué aux États-Unis d'Amérique Contenu net: 3.8 litres (4.56 Kg @ 20°C)